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Rising Stars NESTOR Reignite Hard Rock's Golden Era!

Get ready to embark on a journey through time as up and coming 80s rock purveyors
NESTOR, hailing from the vibrant music scene of Sweden, release their electrifying,
long-awaited new album, Teenage Rebel, via Napalm Records on May 31, 2024. Having
formed in 1989 only to fall into a slumbering hibernation over three long decades, NESTOR
emerged stronger than ever in 2021 with their debut album, Kids in a ghost town, marking
the band's triumphant return to the spotlight and captivating fans with their timeless sound
and unmatched energy. With glossy production and nostalgic authenticity, they take you
straight back to the golden age of rock music, openly displaying their influences ranging
from Bon Jovi and Aerosmith to Journey and Foreigner. With over 30 years of existence,
NESTOR turn back time while being one of the hottest newcomers of modern rock music,
with millions of streams on Spotify and hundreds of thousands of views on YouTube to boot.
The band has even shared stages with the almighty Alice Cooper, greats like Def Leppard
or Europe and were even supporting the legendary KISS in Stockholm on their 2022
stadium tour. Now, brace yourself for an even more exhilarating experience with their
newest onslaught, Teenage Rebel.

The album sets off with a captivating intro-monologue spoken by Danish voice actress
Freya Miller, creating a retro, rebellious atmosphere that sets the mood for the album and
prepares the stage for the opening track “We come alive” - a true blast of an opener.
Rhythmic guitars create an exciting backdrop for the gripping vocals of frontman Tobias
Gustavsson, leading towards an incredible guitar solo by guitar hero Jonny Wemmenstedt.
The album's title track, “Teenage Rebel”, convinces with tight riffing and an anthemlike
chorus honoring the tradition of 80s Hard Rock. “Victorious” is an anthemic masterpiece
combining powerful vocals with dynamic instrumentals, promising to creep in the listener’s
head and reign as a fan favorite at their energetic live shows, while “21” is a wild ride
celebrating the ease of youth. NESTOR also prove their ability to shift from big stadium
anthems to their emotional side on tracks like “Caroline”, convincing with catchy melody and
passionate vocals, while guitar magician Jonny Wemmenstedt demonstrates his insane
skills once again as he tops the song with another stunning solo. Touching ballads like “Last
To Know”, “Daughter” and “The One That Got Away” present an even more vulnerable
facet, reaching straight for the listener’s heart with yearning lyrics, while tracks like
“Addicted To Your Love” and “Unchain My Heart” celebrate love, youth and the joy of being
naïve.

Teenage Rebel is a rebellious and energetic onslaught that convinces with enormous hit
density while invoking the spirit of youth. Get ready to crank up the volume!



Die neuen Helden des 80s Hard Rock!

NESTOR – der vielversprechendste Act aus der schwedischen Hard Rock Szene –
veröffentlicht am 31. Mai 2024 ihr heiß ersehntes zweites Album Teenage Rebel über
Napalm Records. Das Quintett um Sänger Tobias Gustavsson hat sich ursprünglich 1989
gegründet, aber verschwand dann von der Bildfläche bis sie 2021, über 30 Jahre nach ihrer
Gründung, endlich ihr Debütalbum Kids in a ghost town veröffentlichten und die
internationale Musikszene mit ihrem zeitlosen Sound im Sturm eroberten. Wie keinen
anderen gelingt es NESTOR, den Hörer mit viel Nostalgie und Authentizität in das goldene
Zeitalter des 80s Rock zurückzuversetzen. Dabei bekennt sich die Band offen zu ihren
musikalischen Vorbildern, wie Bon Jovi, Aerosmith, Journey, Foreigner und vielen weiteren,
die sich unverkennbar in ihrem Sound widerspiegeln. Gekonnt drehen NESTOR die Zeit
zurück und liefern gleichzeitig einen zeitgemäßen Sound, der sie zu den heißesten
Newcomer der modernen Rockmusik macht, die bereits Millionen von Streams auf Spotify
und hunderttausende Views auf YouTube verzeichnen können. Aber die fünf Schweden
überzeugen nicht nur auf Platte, sondern auch live und so teilten NESTOR sich bereits mit
Größen wie Alice Cooper und H.E.A.T. die Bühne und spielten als Support für die
legendären KISS in Stockholm.

Das neue Album Teenage Rebel beginnt mit einem atmosphärischen Intro, das einen
Monolog der dänischen Synchronsprecherin Freya Miller enthält und eine geladene
Atmosphäre für den Opener „We come alive” aufbaut. Der Track verbindet rhythmischen
Gitarrensound mit mitreißenden Vocals von Sänger Tobias Gustavsson, während Gitarrist
Johnny Wemmenstedt seine Fähigkeiten bei einem beeindruckenden Solo präsentiert. Der
Titeltrack des Albums „Teenage Rebel“ liefert eingängige Riffs und einen typischen 80er
Jahre Refrain, gefolgt von „Victorious", das gekonnt kraftvollen Gesang und dynamische
Instrumentierung zu einem hymnischen Sound kombiniert und wie „21" Erinnerungen an
die Jugend aufleben lässt. Jedoch sind NESTOR nicht nur in der Lage große Hits für
Stadien zu schreiben, sondern finden auch die richtigen Töne für emotionale Momente, wie
bei "Caroline", das mit leidenschaftlichem Gesang direkt ins Herz trifft und mit einem
weiteren knackigen Solo von Gitarrist Johnny Wemmenstedt überzeugt. Berührende
Balladen wie „Last To Know", „Daughter" und „The One That Got Away" zeigen eine noch
tiefgründige und verletzlichere Seite, während Tracks wie „Addicted To Your Love" und
„Unchain My Heart" die Liebe, die Jugend und die Freiheit feiern und so die Essenz von
Teenage Rebel bündeln. Dieses Album steckt fraglos voller Energie und liefert einen
authentischen und dennoch zeitgemäßen 80s Sound, dem sich kein Hard Rock Fan
entziehen kann. Also tauche ein in die 80er Nostalgie und lass dich von der einzigartigen
Energie auf Teenage Rebel mitreißen!




